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Volgens mij is Nederland niet ver meer af van een derde wereld land, want het zal wel weer aan mij liggen, 

maar ik vind er geen klote meer van kloppen dat Nederland een voortvarend en rijk land zou zijn. Dingen 

die hier dagelijks gebeuren zijn gewoon slechte film scenario's in minimaal B films waar geen hond naar 

zou kijken omdat de verhaallijn van die slechte film gewoon niet de werkelijkheid zouden kunnen zijn. 

 

Neem nou bijvoorbeeld het voorbeeld van onze twee ministers die nog de intentie hebben om wat te gaan 

maken van dit verloren land. Dat zijn David van Weel (Justitie VVD) en Marjolein Faber (Asiel en Migratie 

PVV) die twee ministers wilden een inreisverbod hebben voor drie van die haat sprekende islamitische 

predikers. Dat om te voorkomen dat die drie randdebielen hun haat konden verspreiden op de Ramadan 

Expo in Utrecht. 

 

Deze mensen hebben volgens mij een slechte invloed op de moslimgemeenschap hier in ons land, want 

om maar een greep te noemen, eerwraak is oké, Hollandse vrouwen zijn allemaal hoeren en motte 

gekastijd worden.  

Ze likken de kont van de Hamas terroristen en ontkennen 7 november, Boerka's zijn oké en gescheiden 

zwemmen is ook oké want hun vrouwen worden gezien als een (mis) gebruiksvoorwerpen. En ik kan dan 

nog wel effe zo doorgaan, gewoon het feit dat ze hier de sharia komen verkondigen is bij onze twee 

bewindslieden gewoon verwerpelijk, vandaar het inreisverbod. 

 

Nee, nou komt het de rechtbank in Den Haag zet een streep onder het inreis verbod van deze drie 

griezelige moslims pareltjes. Hoe dan in godsnaam kan dat, wat zijn dat voor linkse D66 rechters die zulke 

pleuris lui hier naar Nederland toe laten komen. Hoe halen ze het in hun botte hersens om deze smerige 

haatzaaiers de kans geven hun haat te verspreiden terwijl twee ministers een inreis verbod hadden 

bevolen HOE DAN??. 

 

Stel dat het andersom geweest was, en bijvoorbeeld de een of andere koranverbrander naar Nederland 

had willen komen, op uitnodiging van Geert wilders. Maar Groenlinks en de PvdA bijvoorbeeld hadden een 

inreisverbod voor die man geregeld.  

Maar rechters hadden besloten dat hij wel mocht komen om hier voor het gebouw van de Tweede Kamer 

die koran te verbranden. Dan had de pestpleuris uitgebroken, en hadden de Tuinkabouter Frans 

Timmermans, Jesse Klaver, en die andere poot Rob Jetten alle duivels uit de hel bij elkaar gehuild. 

 

Alle linkse jankmuilen en huilstruiken hadden van ellende een jaar geen erectie gehad, en Nederland was 

te klein geweest. Nee, ik vraag mij af of dat soort linkse lui (met name Robbie Jetten) wel eens beseffen dat 

die drie haat imams willen dat Robbie het eerste met zijn hoofd naar beneden van een flat gebouw van 12 

verdiepingen af worden gegooid met zijn hoofd naar beneden en geboeid omdat homofilie niet word 

geaccepteerd door deze drie knakkers.....bbbrrrrr....je mot er toch niet aan denken!! 
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Ja, en om te bewijzen dat Nederland helemaal verrot is en naar de klote aan het gaan is. Is dat een 11 

jarige jongen met een honkbalknuppel een overval pleegt op een winkel in Haarlem- Noord en daarbij 

gelukkig is gepakt. Het was niet zijn eerste overval want een week eerder had hij ook de AH overvallen 

HOE DAN. 

 

Lieve mensen 11 jaar en dat pleegt dan overvallen en dat zijn niet de enige incidenten met kleine kinderen 

want als ik zo'n pistool zou willen kopen voor mijn veiligheid hoef ik niet naar Belgie of naar de een of 

andere obscure kroeg op zoek te gaan. 

Nee hoor, ik ga lekker naar een kindercrèche toe, of een kleuterschool....want daar weten ze tegenwoordig 

beter waar Abraham de mosterd vandaan haalt, en waar je zulk wapentuig kan halen....niet normaal meer, 

en nogmaals HOE DAN?? 

 

En nee (special voor de linkse kliek) ik ga niet verhuizen want ik blijf op mijn manier strijden voor een beter 

Nederland. 

 

Tot volgende week. 
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